

## 高贵林孔子学院荣获“2021 汉语考试优秀考点”称号

Confucius Institute in Coquitlam has been awarded “Excellent Chinese Test Center”

作为汉考国际指定的海外汉语考试考点，高贵林孔子学院一直以来以完善的考点设置和考试服务深受考生和家长的好评。2022年2月，汉考国际和教育部中外语言交流合作中心公布了2021年度“汉语考试优秀考点”名单，高贵林孔子学院考点继获得2020年度“汉语考试优秀考点”后再次荣获优秀考点的称号。

因应全球疫情的影响，2021年度的汉语考试以居家考试形式提供HSK考试服务。高贵林孔子学院在全年共举办了六次考试，有超过260名考生参加了不同级别的HSK及HSKK居家考试。未来，高贵林孔院汉语考试中心将一如既往地为广大考生提供便利的考试服务。

Confucius Institute in Coquitlam has been awarded “Excellent Chinese Test Center”

Confucius Institute in Coquitlam is one of the overseas Chinese test centers designated by the Chinese Test International Co, Ltd. It has been highly praised by candidates and parents for its excellent test center setting and test services. This year, the Chinese Test International and Center of Language Education and Cooperation announced the winners for the "Excellent Chinese Test Center" award in February 2022 and our center is honoured to receive the award for a second consecutive year.

Due to the impact of the global pandemic, we began offering the Home edition HSK and HSKK exams to the public in 2020. All levels of HSK and HSKK exams were offered to students, six times throughout the year, and total registrations were more than 260 during 2021. Confucius Institute in Coquitlam will strive to keep providing convenient test services for everyone.